
Čo pre mňa znamená šťastie  
 

Šťastie. Slovíčko ktoré pre každého z nás znamená niečo iné. No ja som sa dnes 
rozhodla opísať ho, mojimi očami. Radosť, šťastie, zdar. Pocity ktoré máme každý, 
niekedy ich musíme potláčať a naopak niekedy im necháme voľný priebeh. Napriek 
tomu ich hľadáme všade okolo nás. Niekedy chceme aby ich odfúkol vietor lebo sú 
ako rozbúrené rieka. No dnes len o tom dobrom.  Dá sa šťastie chytiť ? Máme ho 
každý v sebe od narodenia  tak ako prízvuk alebo sa niekde rozdáva rovným dielom. 
Nie šťastie nie je hmotné a nevieme ho chytiť, no napriek tomu si ho vieme 
predstaviť. Napriek tomu že sa šťastie nedá prehliadnuť veľakrát tomu tak je. Vo 
všetkom hľadáme to zle a neupierame zrak na to dobre, pekne a milé.  Čo tak ten 
krásny modrooký blondiak ktorý nám podržal dvere o ktorom básnime už týždeň. A 
práve preto že žijeme v dobe kedy, práve radosť je niečo čo ma len málo z nás. O to 
viac  by sme mali robiť veci ktoré nás napĺňajú práve týmito pocitmi.  Hľadať to čo je 
správne. Spáliť všetky pochybnosti. Zahodiť predsudky. Lebo s ním sa mi kráča 
lepšie, po tej ceste aj keď nevidím. Vidieť vo všetkom tom  chaose čo sa medzi nami 
alebo pri nás deje to malé zrnko šťastia a radosti je nedoceniteľne umenie človeka. 
Ako si predstaviť to "ľudské šťastie"  je to keď mal niekto ťažkú nehodu a prežil ju, 
alebo keď odpisujeme písomku z ťaháka a vyučujúci si to nevšimne no  ešte väčšie 
šťastie  keď dostaneme dobrú známku, podarí sa nám koláč, ktorého výrobu by 
oceniť nie jeden učiteľ v Bradaviciach. Radosť je keď sme z niekým koho ľúbime, z 
našou rodinou. A pre mňa znamenajú šťastie práve oni. Celá moja família ktorá sa 
podobá po tých všetkých veciach ktoré nám lietali po kuchyni, skôr na tú Taliansku 
ale oni sú mojím šťastím.  To keď sa pozriem na moju neter, to ako vidím v jej 
krásnych orieškových očiach všetky možné druhy šťastia a radosti. To ako sa na 
mňa pozerá moja babička z láskou a hrdosťou. To ak môžem prísť za jednou z 
mojich sestier s problémom ktorý popiera všetky možné zákony. Aj keď nás vietor 
odvial každú inam, vždy sme spolu. Máme jedna druhú stále v myšlienkach. Pretože 
šťastie začína doma.  
Jeden významný človek raz povedal "Byť silný, znamená byť šťastný.“ —  nebol to 
nik iný ako Albert Einstein. Od nešťastia boč a ku šťastiu sa pridaj. Chráň si svoje 
šťastie. Obdaruj ním ostatných aby aspoň na chvíľu zabudli, na svoje starosti. 
Správaj sa k nemu tak, ako by bolo tvojim bohatstvom. Ako by si ho mal vyformovať 
do koruny, obložiť diamantmi vo forme lásky, porozumenia a rešpektu a nosiť ju na 
hlave ako znak toho, že ty si ten komu to patrí. A práve  ty si strojcom svojho šťastia. 
A koniec koncov, či si to priznáte či nie, tam, hlboko vo vašej duši, ste šťastný, 
láskavý a vyrovnaný. Aj napriek tomu že si ľudia hovoria že by sa im mohlo pritrafiť 
aspoň trochu šťastia, verte mi, je vám v pätách. 
 


